
Protokół Nr  V/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 
odbytej w dniu 26 stycznia 2007 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 
Obecny skład Rady   - 14 
Obecnych radnych   - 13 
Nieobecny radny : Leszek Mistela 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Miejsce Sesji: Sala Obrad Urzędu Miasta przy ul. Łosińskiej 1. 
 
Czas trwania obrad: 1600  -  2030  
 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
witając: 
– Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko, Skarbnika Miasta Agatę Ślęzak, 

Sekretarza Miasta Antoniego Michniewskiego, 
– radną powiatową Marię Orzechowską, 
– zaproszonych gości oraz przybyłych mieszkańców Sławkowa. 
 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada uprawniona jest do 
podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków, gdyż przy otwarciu Sesji 
uczestniczyło 12 radnych. Liczba ich wzrosła w trakcie obrad do 13. Poinformował, że 
w porządku obrad jaki radni otrzymali w zawiadomieniach, Klub Radnych  
„Przejrzysty i Przyjazny  Sławków”  proponuje skreślenie punktu 7 „Podjęcie uchwały 
w sprawie częściowej zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Sławkowa”. Propozycję Klubu poparła radna Grażyna 
Bierońska informując, że radni na spotkaniu z autorem planu w dniu 9 stycznia br. 
wypracowali wspólne stanowisko dotyczące konieczności dokonania analizy 
wszystkich złożonych wniosków nie załatwionych przed uchwaleniem planu lub 
załatwionych negatywnie jak również wniosków po jego uchwaleniu. Ponadto 
Przewodniczący zaproponował przedstawienie informacji o działalności Rady 
Powiatowej w Będzinie w punkcie 5 porządku obrad. Innych uwag i wniosków nie 
było. Rada przy 12 głosach „za” przyjęła następujący  

 
porządek obrad Sesji: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z ostatniej Sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między Sesjami oraz radnych 

powiatowych o działalności Rady Powiatowej w Będzinie. 
6. Interpelacje i wnioski. 
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7. Ocena realizacji programu „Sławków – bezpieczne miasto” za rok 2006.  
8. Informacja o otrzymanych w 2006 r. dofinansowaniach programów z Unii 

Europejskiej oraz zamiarach w roku 2007. 
9. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2007. 
10. Podjęcie innych uchwał i wniosków. 
12.Sprawy bieżące. 
13.Zakończenie. 
 

Pełna  treść zawiadomienia dla radnych, zaproszeń dla gości oraz dla mieszkańców 
miasta stanowią załączniki Nr 2, 3, i 4 do protokołu. 

 
Ad. 3.  Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 
 

Protokół z Sesji Nr IV/06 z dnia 28 grudnia 2006 r. został przyjęty przy 12 
głosach „za”  z uwagami radnej Jadwigi Szewczyk złożonymi na piśmie.  
 
Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Po zamknięciu listy przy 12 głosach „za”, Rada przy 12 głosach „za” powołała 
Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: 
– Grażyna Proszczek, 
– Witold Materka,  
– Jadwiga Szewczyk. 
 
Ad. 5.  Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami oraz radnych  
            powiatowych o działalności Rady Powiatowej w Będzinie. 
 

Informację złożyła Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko i stanowi ona 
załącznik Nr 5 do protokołu. 

 
Radna Jadwiga Szewczyk zapytała czy w trakcie rozmów z przedstawicielami 

Mittal Steel Poland S.A. poruszany był temat gruntów byłej strefy ochronnej tzw. 
„NERKI”? 

 
Radna Grażyna Bierońska zwróciła się o szerszą informację na temat rozwoju 

Euroterminalu. 
 
Pan Marian Wrześniak zapytał: 

– Czy w trakcie spotkania z Dyrektorem Rejonu Energetycznego -  S.A. „ENION”   
były  przeprowadzone  rozmowy  na  temat budowy drugostronnego zasilania 
miasta?   

– Czy Burmistrz Miasta czyni starania i jakie w zakresie rozwoju Euroterminalu? 
– Ile wyniosła odprawa dla ustępującego Burmistrza Miasta? 
– Jakie miasto poniosło straty z tytułu zaniechania przez byłego burmistrza 

ściągnięcia należności od „EKODOM-u”? 
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Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała; 
– w trakcie spotkania z Mittal Steel Poland  S.A. nie było rozmowy na temat gruntów 

byłej strefy ochronnej Huty Katowice, tematem spotkania było omówienie 
możliwości sponsorowania zadań z zakresu sportu, oświaty i kultury. 

– firmy inwestujące na Euroterminalu stosują zasadę konkurencyjności i nie chcą 
ujawniać zakresu swoich działalności. Wywnioskowała, że wszystko zmierza ku 
rozwojowi Euroterminalu, a wynika to z zawartych umów handlowych. Trwają 
roboty przy budowie infrastruktury przy szerokim torze,  brak jest jeszcze 
podłączenia do oczyszczalni ścieków na Burkach. Prezes CZH zapewnił, że 
umożliwi przegląd dotychczasowych inwestycji, ale po uprzednim uzgodnieniu 
terminu.  

– rozmowy z  Rejonem Energetycznym „ENION” prowadzone były na temat 
budowy nowych punktów oświetlenia ulicznego oraz drugostronnego zasilania 
miasta w energię elektryczną. Termin wykonania uzależniony jest od 
zabezpieczenia środków w budżecie, ale nie w tym roku budżetowym. 

– Radca Prawny zapewnił, że wysokość wynagrodzenia prezydentów, burmistrzów i 
wójtów gmin jest jawna. Burmistrz Miasta poinformowała, że odprawa 
ustępującego burmistrza stanowiła kwotę 3 miesięcznego wynagrodzenie i 
wynosiła około 17.000 zł netto. 

– Regionalna Izba Kontroli w trakcie przeprowadzania kontroli finansowej Urzędu 
Miasta, zakwestionowało wysokość naliczonego podatku od nieruchomości od 
„EKODOM-u”, który powinien być wyższy o około 10.000 zł kwoty zasadniczej 
plus odsetki. Biorąc pod uwagę procedurę odwoławczą do SKO, którą firma ta 
wykorzystała, orzeczenie stało się prawomocne, kwota ta pozostaje do ściągnięcia i 
jest wyższa o odsetki. Od czasu kiedy objęła Urząd Burmistrza, została uściślona 
współpraca z Kancelarią Prawną. Przyjęła propozycję ze strony Kancelarii 
udzielania bezpłatnych porad prawnych mieszkańcom miasta. Ustalono, że będzie 
to I środa każdego miesiąca w godzinach od 1700 do 1900 w budynku Ratusza. 
Ponadto w każdy wtorek i czwartek w godzinach 800 do 1100 z porad prawnych 
będą mogli korzystać pracownicy Urzędu Miasta oraz kierownicy jednostek 
organizacyjnych i zakładów budżetowych. 

 
Innych pytań do Burmistrza Miasta nie było. 
 
Informację o działalności Rady Powiatowej w Będzinie złożyła Pani Maria 

Orzechowska.  Poinformowała,  że  najbliższa  Sesja  odbędzie  się  30   stycznia br.  
W minionym okresie uczestniczyła w posiedzeniach komisji stałych, których jest 
członkiem. W związku z zapytaniem radnego Wojciecha Paculi odnośnie włączenia 
Będzina oraz Sławkowa do aglomeracji „SILESIA”, poinformowała, że Sławków 
znalazł się poza listą gmin, które są objęte. W pierwszej kolejności w skład weszłoby 
12 miast na prawach powiatu oraz Będzin i Czeladź. 
 

Do wypowiedzi radnej powiatowej odniósł się Pan Andrzej Majchrzak. 
Stwierdził, że z informacji prasowych wynika, że małe gminy jak Sławków nie będą 
wchodziły do aglomeracji. 

Innych pytań, ani głosów w dyskusji nie było. 
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Ad. 6.   Interpelacje i wnioski. 
 

Pan Henryk Kolczyk zapytał: 
– czy wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie, 
– jakie wątpliwości ma radna Jadwiga Szewczyk do zawartej ugody pomiędzy 

Wspólnotą Leśną a Burmistrzem Miasta, 
– czy radny Julian Kempiński zna zasady prowadzenia gospodarki leśnej? 
 

Ponadto wniósł zastrzeżenia do radnych, którzy złożyli na posiedzeniach komisji 
nowe wnioski do projektu budżetu na rok 2007, ponieważ wnioski te zostały 
uwzględnione i przyjęte przez Radę do budżetu, a w końcowym głosowaniu nad jego 
zatwierdzeniem, radni ci głosowali przeciw budżetowi. 

 
Odnośnie oświadczeń majątkowych radnych, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Henryk Drzewiecki poinformował, że w związku z pismem Delegatury Krajowego 
Biura Wyborczego w Katowicach z dnia 18 stycznia 2007 r. udzielił odpowiedzi, że 
wszyscy radni wraz z małżonkami złożyli oświadczenia w ustawowym terminie. 

 
Radna Jadwiga Szewczyk w odpowiedzi stwierdziła, że sprawy Wspólnoty Leśnej 

nie są przedmiotem dzisiejszych obrad, były omawiane na ostatniej Sesji, w której Pan 
Kolczyk nie uczestniczył, a odpowiedzi udzieli podczas Walnego Zgromadzeniu 
Członków Wspólnoty Leśnej. 

 
Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko uzupełniła wypowiedź radnej Szewczyk, że 

do każdego radnego, Zarząd Wspólnoty Leśnej może wystosować indywidualne 
zaproszenie do udziału w Walnym Zgromadzeniu jeśli nawet radny jest członkiem 
Wspólnoty. Ewentualne pytania Prezesa do radnych mogą być wówczas kierowane 
bezpośrednio i wyjaśniane na bieżąco. W kwestii głosowania radnych nad 
zatwierdzeniem budżetu, wypowiedziała się, że jest to sprawa indywidualna każdego 
radnego. Wypowiedziała się także w kwestii mandatu radnego, że procedura 
odwoławcza radnego jest jeszcze trudniejsza jak Burmistrza Miasta. 

 
Radny Julian Kempiński potwierdził znajomość zasad prowadzenia gospodarki 

leśnej oraz skomentował kwestię uciążliwości dla mieszkańców miasta obecności 
gromad dzików poza terenami leśnymi, nad którymi Wspólnota Leśna nie panuje. 
Zwierzęta stwarzają zagrożenie dla mieszkańców ulic szczególnie Krakowskiej i 
Browarnej, gdyż czynią szkody w indywidualnych gospodarstwach domowych i 
niejednokrotnie są dokarmiane przez mieszkańców. 

 
Pan Marian Wrześniak w swej wypowiedzi zasugerował Redakcji Kuriera 

Sławkowskiego publikowanie protokołów z Sesji wraz z wypowiedziami 
mieszkańców miasta. Ponadto wypowiedział się negatywnie o uchwalonym planie 
zagospodarowania przestrzennego miasta Sławkowa. Stwierdził, że wszystkie wnioski 
mieszkańców powinny być uwzględnione w planie. Zapytał kto poniesie koszty 
wprowadzenia zmian do planu i konsekwencje w tym zakresie? 
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Do wypowiedzi tej ustosunkowała się Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko. 
Stwierdziła, że wszystkie informacje z Sesji są publikowane w Kurierze w sposób 
syntetyczny, zwięzły i uważała, że powinny pozostać na tym samym poziomie. 
Odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego wyjaśniła, że przyczyną nie 
uwzględnienia wniosków mieszkańców miasta była niezgodność ze studium i stąd 
konieczne jest wprowadzenie zmian do studium, a nie do planu. Rada realizuje 
wniosek Rady minionej kadencji. Poinformowała, że wnioski mieszkańców stare i 
nowe zostaną  pogrupowane  i  będą  analizowane  indywidualnie  przy  współpracy   
z autorem planu pod kątem możliwości ich uwzględnienia w planie. 

 
Sekretarz Miasta Antoni Michniewski wypowiedział się na temat publikacji 

informacji z Sesji Rady Miejskiej na łamach Kuriera. Poinformował, że zgodnie ze 
Statutem Miasta, protokół z Sesji powinien zawierać skrócony przebieg porządku 
obrad. Ponieważ jest zatwierdzany na następnej Sesji, to publikacja jego w całości 
odbywałaby się z dwumiesięcznym opóźnieniem i informacje byłyby nieaktualne. 

 
W odniesieniu do wypowiedzi Pana Wrześniaka, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Henryk Drzewiecki był zdania, że mieszkańcy mogą pisać artykuły do Kuriera, które 
mogą być bardzo ciekawe. W kwestii uchwalania planów zagospodarowania przez 
inne gminy wypowiedział się, że plany uchwalane w innych gminach są obowiązujące 
przez dłuższy okres czasu i nie ma możliwości wprowadzania do nich zmian. Rada 
chcąc zadowolić wszystkich, chce dokonać analizy złożonych wszystkich wniosków, 
ale nie może to trwać bez końca i w pewnym momencie plan musi obowiązywać. 
 

Pan Andrzej Majchrzak ocenił sposób prowadzenia obrad Sesji za bardzo 
demokratyczny porównując do innych gmin, w których mieszkańcy miasta nie mają 
możliwości zabierania głosu, gdyż brak jest w porządku  punktu interpelacje i wnioski. 
Wypowiedzi Pana Kolczyka i Pana Wrześniaka uznał za nieskładne i zbyt 
przedłużające obrady, nie precyzyjne i nie zawierające wniosków. Zapytał również 
Przewodniczącego Rady czy będzie mógł zabrać głos w punkcie Sesji na temat 
bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście? Uzyskał odpowiedź pozytywną. 
 

Radna Grażyna Proszczek, zwróciła się w imieniu mieszkańców ulicy Myśliwych 
o dokonanie bieżącego utwardzenia ulicy Myśliwych, która stwarza kłopoty w dojściu 
do przystanku autobusowego przy ulicy Hrubieszowskiej oraz założenie oświetlenia 
na tej ulicy. Ponadto zwróciła się o sprawdzenie wycieku wody przy ulicy 
Hrubieszowskiej 99 na wysokości posesji Państwa Abramowiczów.  

 
Pan Władysław Kozieł skierował swoją wypowiedź do radnej Anny Ziętal  

w związku z publikacją jej artykułu w Kurierze Sławkowskim. Był oburzony 
sformułowaniami i określeniami w stosunku do mieszkańców miasta, zdaniem radnej, 
o niższym poziomie wiedzy. Stwierdził, że zawarte w artykule słowa radnej są 
ubliżające i obrażające mieszkańców. Radnej Jadwidze Szewczyk postawił zarzuty 
przedstawione wcześniej w anonimie jak również że w wystosowanej do mieszkańców 
odezwie podała nazwiska, między innymi Pana Wrześniaka.  
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Ponadto był przeciwny reprezentowaniu przez Panią Henrykę Makowską, jako 
delegata miasta w Śląskiej Izbie Rolniczej pomimo, że sama zgłosiła swój akces do 
pracy. Wnioskował również o przywrócenie dyżurów pielęgniarskich w SP ZOZ w dni 
wolne od pracy. 
 

W odniesieniu do wypowiedzi Pana Kozieła, Przewodniczący Rady Miejskiej 
Henryk Drzewiecki stwierdził, że jako Przewodniczący może wyłącznie 
dyscyplinować radnych, a oceniać powinno społeczeństwo. 

 
Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała o rozmowie z Dyrektorem 

SP ZOZ Jackiem Ziętalem na temat przywrócenia dyżurów pielęgniarskich w SP ZOZ 
w dni wolne od pracy. Biorąc pod uwagę konieczność obecności lekarza przy 
niektórych zastrzykach, koszty uruchomienia dyżurów wyniosą około 10.000 zł 
rocznie. SP ZOZ nie posiada takiej kwoty w swoim budżecie. Będzie prowadziła 
dalsze negocjacje w tym zakresie. 

 
Radna Anna Ziętal w odniesieniu do wypowiedzi Pana Władysława Kozieła 

poinformowała, że przy redagowaniu artykułu do Kuriera Sławkowskiego, użyła jak 
najbardziej parlamentarnych i przemyślanych słów i pod artykułem tym podpisała się, 
natomiast pisma jakie otrzymała na adres domowy jako do radnej były anonimowe. 
Oświadczyła, że jest jej przykro jeśli Pan Kozieł odebrał treść artykułu, skierowanego 
do niektórych mieszkańców miasta, również do swojej osoby. 

 
Radna Jadwiga Szewczyk poinformowała, że wywnioskowała z wypowiedzi Pana 

Kozieła, że skoro poczuł się obrażony treścią artykułu radnej Anny Ziętal, to znaczy, 
że jest autorem lub jednym z autorów anonimów kampanii wyborczej, w których uznał 
niektórych radnych z ubiegłej kadencji za najsłabszych i biernych w pracy Rady. 
Ponadto była zdania, że nie miał podstaw do takiej oceny. Poinformowała, że 
otrzymała również anonimowy - plugawy list, na który odpowiedziała odezwą do 
mieszkańców Sławkowa, pod którą się podpisała. W odezwie podała 3 nazwiska, ale 
nazwiska Pana Wrześniaka tam nie było. Dodała, że nie czuje się „słabą radną” i 
podała przykłady swoich osiągnięć i wyróżnień, między innymi przyznanych na 
wniosek Zarządu OSP w Sławkowie, którego Pan Władysław Kozieł jest członkiem.  

 
Innych głosów w dyskusji nie było. 

 
Ad. 7.   Ocena realizacji programu „Sławków – bezpieczne miasto” za rok 2006.  
 

Radni otrzymali w materiałach na Sesję następujące informacje:  
– Kierownika Posterunku Policji pt. „Analiza stanu bezpieczeństwa na terenie 

działania Posterunku Policji w Sławkowie za rok 2006”,  
– Komendanta Straży Miejskiej na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie miasta”,  
– Naczelnika OSP  dotycząca działalności operacyjno – technicznej OSP za rok 

2006, 
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– Burmistrza Miasta na temat poprawy infrastruktury, która ma znaczenie dla 
poprawy bezpieczeństwa na drogach i wiaduktach na terenie miasta.  

– Informacja Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Będzinie została przekazana 
na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

 
Wszystkie informacje stanowią załączniki Nr 6, 7, 8, 9, 10 i 11 do protokołu. 

 
Przedstawiciele w/w instytucji uczestniczyli w Sesji na zaproszenie: 

– Kierownik Posterunku Policji w Sławkowie asp. szt. Marek Winek, 
– Komendant Straży Miejskiej Paweł Trzcionkowski, 
– Zastępca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Będzinie  
      mł. bryg. mgr inż. Grzegorz Nowak. 
 

W ramach dyskusji, mieszkaniec miasta Andrzej Majchrzak zwrócił uwagę na 
bezpieczeństwo w ruchu drogowym samochodów, pieszych, w tym dzieci jak również 
i starszych na ulicy Browarnej. Można zauważyć na co dzień brawurową jazdę 
motocyklistów i rajdowe wyczyny kierowców. Pomimo znaków drogowych jak i 
częstych patroli radiowozu policyjnego, droga ta jest bardzo niebezpieczna i stanowi 
poważne zagrożenie. Jego zdaniem rezultat pozytywny i efekty zabezpieczy wyłącznie 
montaż progów spowalniających. 

 
Radna Jadwiga Szewczyk uznała Rynek i ulicę Siewierską za równie 

niebezpieczną co ulicę Browarną i wypowiedziała się za koniecznością kontroli 
radarowej oraz karania kierowców mandatami. 

 
Do bezpieczeństwa w ruchu drogowym ustosunkował się Kierownik 

Posterunku Policji w Sławkowie asp. szt. Marek Winek. Poinformował, że decyzja o 
montażu progów  spowalniających  na  drogach  gminnych  zależy  od  Rady  i od 
środków w budżecie miasta i możliwa jest po sporządzeniu wymaganej dokumentacji. 
W zakresie kontroli radarowej, zaproponował skierowanie pisma do niego wraz  
z wykazem miejsc zagrożonych na terenie miasta, z odpowiednimi argumentami i na 
jego podstawie zwróci się do Komendy Powiatowej o czasowe udostępnienie 
urządzenia radarowego celem przeprowadzania akcji na terenie miasta. 

 
Innych głosów w dyskusji, pytań, ani uwag do przedłożonych informacji nie 

było. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt 

 
U c h w a ł y   Nr V/33/07 

 
w sprawie: zmiany do uchwały Nr XXVII/188/04 dotyczącej przyjęcia programu 
                   „Sławków – bezpieczne miasto” oraz powołania Zespołu do spraw  
                   realizacji zadań z niego wynikających. 
 

Pytań, ani uwag nie było. Rada podjęła uchwałę przy 13 głosach „za” i stanowi 
ona załącznik Nr 12 do protokołu. 
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Ad. 8.   Informacja o otrzymanych w 2006 r. dofinansowaniach programów z Unii  
             Europejskiej oraz zamiarach w roku 2007. 
 

Radni otrzymali w materiałach na Sesję obszerne materiały, które stanowią 
załącznik Nr 13  do protokołu. 

 
Kierownik Referatu Rozwoju Miasta, Promocji i Informacji Rafał Adamczyk 

omówił nowe możliwości ubiegania się o środki unijne oraz zasadność składanych 
wniosków o nowoczesną administrację. Poinformował między innymi, że nie ma 
możliwości przerzucania wniosków nie zrealizowanych z lat wcześniejszych do 
realizacji w latach następnych. Podał również przykłady dużych podmiotów jak np. 
Czeladź czy Częstochowa, które mają szersze możliwości pozyskiwania środków od 
małych gmin. 

 
Radny Paweł Sobieszek zapytał czy jest możliwość pozyskania funduszy 

unijnych na budowę sygnalizacji świetlnej skrzyżowania ulicy Wrocławskiej z DK 94? 
 
Pan Rafał Adamczyk udzielił odpowiedzi, że każdy podmiot mający 

pozwolenie na dysponowanie terenem może ubiegać się o środki, natomiast według 
jego rozeznania koszty budowy oświetlenia tego skrzyżowania są zbyt małe i mogą 
być kłopoty z uwagi na małą skalę projektu. 

 
Radny Witold Materka zapytał czy w ramach „Programu Operacyjnego 

Rozwoju Regionalnego” jest możliwość stworzenia kompleksu obiektów sportowo-
rekreacyjnych na Michałowie przy połączeniu obiektów TKKF i budynku byłego 
przedszkola na Michałowie 6. 

 
Radny Paweł Sobieszek zaproponował, aby poszerzyć zakres o obiekty i tereny 

przy Szkole Podstawowej, a ponadto objąć szlaki turystyczne, ścieżki leśne i 
rowerowe. 

 
Pan Rafał Adamczyk poinformował, że mogą być łączone zadania na zasadach 

stosownych  porozumień  pomiędzy instytucjami, a w dalszym etapie przekazywania 
w użytkowanie. Dokumentacja byłaby wykonywana na kompleks robót w ramach 
programu „Lokalna infrastruktura sportowa”. Poszerzanie zakresu robót poprzez 
łączenie zadań jest słuszne, ale w ramach jednego obszarowego terenu i przy realizacji 
etapowej. 

 
Radna Jadwiga Szewczyk była zdania, że w ramach wniosku 4 z listy 

projektów inwestycyjnych, które mogą być przedmiotem wniosków na 2007 r. ze 
środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego, powinno być uwzględnione nie 
tylko odwodnienie budynku SP ZOZ, ale również budowa parkingu i dojazdu dla 
karetek.  
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W ramach wniosku 6 tego programu można byłoby pomyśleć o małej gastronomii 
przy ścieżkach rowerowych. Biorąc pod uwagę wniosek 8 dotyczący przeprowadzenia 
modernizacji budynku przy ulicy Kościelnej 11, wypowiedziała się na temat 
konieczności powołania doraźnej komisji, której celem byłoby analizowanie, 
opiniowanie, czy przedkładanie propozycji rozwiązania spraw nie załatwionych od lat. 
 

Radna Grażyna Proszczek ustosunkowała się do wypowiedzi radnej Szewczyk 
w części dotyczącej powołania komisji doraźnej i stwierdziła, że Komisja do spraw 
budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji ma w swoim zakresie gospodarkę miasta 
i nie widzi potrzeby powoływania dodatkowej komisji. Ponadto poparła propozycje 
wniosków ujętych w programie operacyjnym, gdyż obejmują wszystkie sfery życia 
społecznego w mieście. Zapytała również czy w związku z prowadzeniem Schroniska 
Młodzieżowego jako zadania administracji rządowej (przez powiat), może ubiegać się 
o środki unijne? 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Pacula zapytał Pana 

Adamczyka czy jego zdaniem podpisywanie wniosków jako pracownika Urzędu 
Miasta nie koliduje z podpisywaniem wniosków składanych przez Stowarzyszenie, 
którego jest Prezesem? Czy zaangażowanie w bieżącej pracy Stowarzyszenia w czasie 
godzin Urzędu Miasta, nie przeszkadza w obowiązkach służbowych kierownika 
referatu? 

 
Pan Rafał Adamczyk poinformował, że: 

– w zakresie środków unijnych dla Schroniska, dyrektor może ubiegać się o środki, 
ale musi być zawarte odpowiednie porozumienie, 

– dyskutuje się nad projektem budowy ścieżki rowerowej przez całą Polskę od 
Bieszczad po morze przy zaangażowaniu gmin i my jako gmina możemy włączyć 
się do projektu, 

– zakres pracy Stowarzyszenia i kierownika referatu oparte są na wewnętrznych 
uregulowaniach. Po zakończeniu okresu sprawozdawczego odbędą się nowe 
wyboru Zarządu Stowarzyszenia i nie będzie ubiegał się o stanowisko Prezesa. 
Pozostanie w strukturze Zarządu. 

 
Radna Grażyna Proszczek stwierdziła, że zarówno projekty złożone przez 

Stowarzyszenie jak i przez Urząd Miasta, są miejskimi i służą jego mieszkańcom. 
 
Innych głosów w dyskusji nie było. Rada przyjęła przedłożone sprawozdanie do 

akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 9.   Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2007. 
 

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili swoje propozycje do 
planów pracy na rok 2007; 

 
– radna Grażyna Proszczek z Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i 

inwestycji, 
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♦ plan przyjęto bez uwag przy 13 głosach „za” i stanowi on załącznik Nr 14  do 
protokołu, 

 
– radna Małgorzata Kostka z Komisji ds. oświaty, zdrowia i spraw społecznych, 
♦ plan przyjęto bez uwag przy 13 głosach „za” i stanowi on załącznik Nr 15  do 

protokołu, 
 
– radna Grażyna Bierońska z Komisji rewizyjnej, 
♦ Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował poszerzenie tematyki posiedzeń o 

bieżące opiniowanie materiałów na Sesję, 
♦ po uwzględnieniu propozycji Przewodniczącego Rady, plan pracy został przyjęty 

przy 13 głosach „za” i stanowi on załącznik Nr 16  do protokołu. 
 
Ad. 10.   Podjęcie innych uchwał i wniosków. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła kolejno projekty następujących 
uchwał; 
 

U c h w a ł ę   Nr V/34/07 
 
w sprawie: ustalenia dla pracowników Miejskiego Przedszkola, nie będących 
                    nauczycielami, najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii  
                    zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu. 
 

Uchwała została podjęta na pisemny wniosek Dyrektora Doroty Machery 
(załącznik nr 17) przy 13 głosach „za” bez uwag i stanowi załącznik Nr 18  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/35/07 
 
w sprawie: ustalenia dla pracowników Szkoły Podstawowej, nie będących 
                    nauczycielami, najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii  
                    zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu. 
 

Uchwała została podjęta na pisemny wniosek Dyrektora Elżbiety Latosińskiej 
(załącznik nr 19) przy 13 głosach „za” bez uwag i stanowi załącznik Nr 20  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/36/07 
 
w sprawie: ustalenia dla pracowników Zespoły Szkół, nie będących 
                    nauczycielami, najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii  
                    zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu. 
 



 11

Uchwała została podjęta na pisemny wniosek Dyrektora Danuty Janik  
(załącznik nr 21) przy 13 głosach „za” bez uwag i stanowi załącznik Nr 22  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/37/07 
 
w sprawie: ustalenia dla pracowników Miejskiego Zespołu Oświaty, 
                   najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii  
                   zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu. 
 

Uchwała została podjęta na pisemny wniosek p.o. Dyrektora Danuty Niejadlik  
(załącznik nr 23) przy 13 głosach „za” bez uwag i stanowi załącznik Nr 24  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/38/07 
 
w sprawie: ustalenia dla pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
                   najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii  
                   zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu. 
 

Sekretarz Miasta Antoni Michniewski poinformował, że po przesłaniu 
materiałów radnym, wpłynął wniosek Kierownika MOPS Ewy Niewiary (załącznik 
Nr 25) o uwzględnienie w projekcie uchwały wartości jednego punktu w kwocie 5,50 
zł. Ponieważ w projekcie uchwały wartość jednego punktu wynosiła 5,20 zł, zwrócił 
się o wniesienie poprawki do projektu. Po uwzględnieniu zmiany, uchwała została 
podjęta przy 13 głosach „za” bez uwag i stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/39/07 
 
w sprawie: przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
                    zasobem gminy na lata 2007-2011. 
 

Kierownik Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych Lidia Kościelniak 
udzieliła odpowiedzi na pytanie radnego Witolda Materki związane ze zdarzeniem 
kradzieży jakie miało miejsce w budynku Michałów 6. Poinformowała, że sprawca 
włamania został ustalony, oczekujemy na wyniki śledztwa, budynek został już 
zabezpieczony i 2 rodziny zamieszkujące w tym budynku otrzymają mieszkania 
zastępcze i tym samym polepszą im się warunki socjalne. 

 
Innych pytań nie było. Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi 

załącznik Nr 27  do protokołu. 
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U c h w a ł ę   Nr V/40/07 
 
w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej mienie 
                   gminne, położonej w Sławkowie przy ulicy Grodzkiej. 
 

Radna Jadwiga Szewczyk zapytała kto jest właścicielem działek sąsiednich? 
Odpowiedzi  nie  udzielono, gdyż  nie  było  możliwości sprawdzenia stanu prawnego 
w trakcie Sesji (sprawdzenie w rejestrze gruntów leży w kompetencji Starostwa 
Powiatowego). 

Innych pytań nie było. Uchwała została podjęta przy 12 głosach „za” i 1 
„wstrz.” się od głosu i stanowi załącznik Nr 28  do protokołu. 
                 

U c h w a ł ę   Nr V/41/07 
 
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego na realizację 
                    zadań z zakresu transportu i łączności. 
 

Uchwała została podjęta przy 10 głosach „za”, 2 „przeciwnych” i 1 „wstrz. się 
od głosu” stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/42/07 
 
w sprawie: zmiany Statutu Komunikacyjnego Związku Komunalnego 
                   Górnośląskiego Okręgu Przemysłowego w Katowicach. 
 

Radna Grażyna Bierońska zwróciła się z zapytaniem w imieniu mieszkańców 
miasta na temat kursowania linii autobusowych w okresie ferii zimowych. Mieszkańcy 
są zaniepokojeni informacją o kursowaniu autobusów jak w dni wolne od pracy. 
Temat wyjaśni Burmistrz Miasta na posiedzeniu Zarządu KZK GOP .  

Innych pytań nie było. Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi 
załącznik Nr 30 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/43/07 
 
w sprawie: przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  
                    w 2007 r. 
 

Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 31 do 
protokołu. 

 
Sekretarz Miasta Antoni Michniewski poinformował, że w konsekwencji 

podjętej uchwały, Burmistrz Miasta w formie zarządzenia powoła Zespół ds. oceny 
złożonych  wniosków  organizacji  pozarządowych  z  terenu  miasta.        W związku 
z zapytaniem radnej Jadwigi Szewczyk do kiedy należy zgłaszać kandydatów i jaki 
będzie termin I spotkania Zespołu, podjęto dyskusję. 
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 Sekretarz Miasta Antoni Michniewski poinformował, że spotkanie Zespołu 
powinno się odbyć do 6 lutego br. 

 
Radna Grażyna Bierońska zaproponowała, aby w skład Zespołu weszli 

przewodniczący komisji stałych. 
 
Radni Paweł Sobieszek, Julian Kempiński, Witold Materka, Małgorzata 

Kostka indywidualnie zadeklarowali chęć pracy w Zespole. 
 
Ostatecznie Rada przy 12 głosach „za” (w momencie głosowania był nieobecny 

radny Marcin Pięta) desygnowała w/w radnych do pracy w Zespole, którego 
zadaniem będzie analiza złożonych wniosków.  Burmistrz Miasta wyda stosowne 
zarządzenie.  
 

U c h w a ł ę   Nr V/44/07 
 
w sprawie: zmiany do uchwały Nr III/12/06 dotyczącej zwolnień z podatku od 
                   środków transportowych na 2007 r. 
 

Po wyjaśnieniach Skarbnika Miasta Agaty Ślęzak uchwała została podjęta przy 
13 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 32  do protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/45/07 
 
w sprawie: zaciągnięcia długoterminowego kredytu w kwocie  1.199.534 zł    
                   w Banku  wybranym w drodze przetargu. 
 

Po wyjaśnieniach Skarbnika Miasta Agaty Ślęzak uchwała została podjęta przy 
11 głosach „za” i 2 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona załącznik Nr 33 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/46/07 
 
w sprawie: dokonania zmian w budżecie miasta Sławkowa na 2007 r. 
 

Po wyjaśnieniach Skarbnika Miasta Agaty Ślęzak uchwała została podjęta przy 
11 głosach „za” i 2 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona załącznik Nr 34 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę   Nr V/47/07 
 
w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w kwocie 190.500 zł  
                   w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  
                   Wodnej w Katowicach. 
 

Po wyjaśnieniach Skarbnika Miasta Agaty Ślęzak uchwała została podjęta przy 
10 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona załącznik Nr 35 do protokołu. 
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U c h w a ł ę   Nr V/48/07 
 
w sprawie: zmiany załącznika Nr 3 dotyczącego „Limity wydatków na wieloletnie 
                   programy inwestycyjne w latach  2007 – 2010” do Uchwały Rady  
                   Miejskiej w Sławkowie Nr IV/19/06 z dnia 28 grudnia 2006 r.  
                   w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa na rok 2007. 
 

Po wyjaśnieniach Skarbnika Miasta Agaty Ślęzak uchwała została podjęta przy 
11 głosach „za” i 2 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona załącznik Nr 36 do protokołu. 

 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła następujące w n i o s k i   

z przebiegu obrad Sesji oraz złożonych przez radnych: 
 
1. Przygotować projekt uchwały celem powołania Komisji doraźnej Rady Miejskiej 

lub Zespołu ds. określenia przeznaczenia budynku przy ulicy Kościelnej 11. 
– wniosek przyjęty do realizacji przy 13 głosach „za”. 

 
2. Rozważyć możliwość wydania składanek dla 10 sławkowskich autorów Klubu 

Literackiego „WIDMO” działającym przy MOK w Sławkowie (1.000 szt. arkuszy 
A4). 

– wniosek przyjęty do realizacji przy 13 głosach „za”. 
 
3. Udostępniać protokoły z Sesji klubom radnych na spotkania przed sesją. 

– wniosek przyjęty do realizacji bez głosowania. 
 
4. Wystosować pismo do Kierownika Posterunku  Policji w Sławkowie dotyczące  

konieczności objęcia kontrolą radarową prędkości pojazdów samochodowych i 
innych w miejscach  najbardziej zagrożonych na terenie miasta. Na podstawie 
złożonego pisma Kierownik wystąpi do Komendy Powiatowej Policji w Będzinie o 
udostępnienie radaru w określone dni tygodnia celem zastosowania go na terenie 
miasta. 

– propozycja przyjęta do realizacji bez głosowania. 
 

Inne sprawy do wyjaśnienia: 
 
1. Sprawdzić wyciek wody przy ulicy Gen. Sikorskiego przy transformatorze obok 

budynku poczty. 
2. Sprawdzić wyciek wody przy ulicy Hrubieszowskiej 99 na wysokości posesji 

Państwa Abramowiczów. 
3. Dokonać bieżącego utwardzenia ulicy Myśliwych. 
4. Dokonać analizy kosztów i możliwości przywrócenia dyżurów pielęgniarskich  
      w dniu wolne od pracy w SP ZOZ (wstępny koszt 10.000 zł rocznie i brak środków  
      w budżecie SP ZOZ). 
 

Wnioski zostaną przekazane do Burmistrza Miasta. 
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Ad. 11.   Sprawy bieżące. 
 
1. Radny  Witold Materka  wystąpił  o  bieżące utrzymywanie ulicy Zagródki zimą 

w zakresie odśnieżania, a latem wykaszania traw na zakrętach. 
 

2. Burmistrz  Miasta  Małgorzata  Reczko złożyła informację z realizacji wniosków 
z poprzedniej Sesji zgodnie z załącznikiem Nr 37  do protokołu. Ponadto zwróciła 
się o bieżące  aktualizacje  oświadczeń  majątkowych  radnych  oraz  ich   
małżonków, w ciągu 30 dni od zmiany, w przypadkach zarejestrowania 
działalności gospodarczej. Podziękowała radnej Małgorzacie Kostce za 
przygotowanie oprawy Mszy Świętej, która odbyła się 7 stycznia br. w intencji 
radnych. 

 
3. Ustalono dyżury radnych na luty i marzec zgodnie z załącznikiem Nr 38  do 

protokołu. 
 
4. Rada przy 12 głosach „za” odwołała Komisję Uchwał i Wniosków. 
 

Pełny wykaz wniosków oraz innych spraw do wyjasnienia z przebiegu obrad Sesji 
stanowi załącznik Nr 39 do protokołu. 
 
Ad. 12.  Zakończenie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za 
udział w Sesji i ogłosił jej zakończenie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
 
Jadwiga Porębska 
 


